



Ontario

MINISTRY OF PUBLIC AND BUSINESS SERVICE DELIVERY
Ministère des Services au public et aux entreprises

APOSTILLE
(Convention de La Haye du 5 Octobre 1961)

1. Country: / Pays : **Canada**

This public document / Le présent acte public

2. has been signed by / a été signé par **JOSEPH JOHN FAUST**

3. acting in the capacity of / agissant en **Notary Public**
qualité de

4. bears the seal / stamp of / est revêtu du **Notary Public**
sceau / timbre de

Certified
Attesté

5. at / à **Toronto, Ontario**

6. the / le **2024-10-15**

7. by / par **Manager Official Documents Services**

8. N° / sous n° **ON-24-202831-8283**

9. Seal / stamp / Sceau / timbre :



10. Signature / Signature :
- 
- This Apostille only certifies the signature, the capacity of the signer, and, where appropriate, the seal or stamp it bears. It does not certify the content of the document for which it was issued. Cette Apostille atteste uniquement la véracité de la signature, la qualité en laquelle le signataire de l'acte a agi et, le cas échéant, l'identité du sceau ou timbre dont cet acte est revêtu. Elle ne certifie pas le contenu du document pour lequel elle a été émise.
 - This Apostille is not valid for use anywhere within Canada. L'utilisation de cette Apostille n'est pas valable au Canada.
 - If this document is to be used in a country which is not party to the Hague Convention of 5 October 1961, it may need to be legalized by a consular office of the country of destination. Si ce document est destiné à un pays non partie à la Convention de La Haye du 5 octobre 1961, il pourrait nécessiter un légalisation par un consulat du pays de destination.
 - To verify the issuance of this Apostille, see [\[www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/en-US/validity-check/\]](http://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/en-US/validity-check/). Cette Apostille peut être vérifiée à l'adresse suivante : [\[https://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/fr-FR/validity-check/\]](https://www.officialdocuments.mgcs.gov.on.ca/fr-FR/validity-check/)

6239 ✓ ① X 20244529
授權書

本人，
籍，
持有護照編號

加拿大
之加拿大公民

性，以婚後共產制結婚，現在居住於加拿大。
以下簡稱《授權人》。
……本人透過此文書依法容許之範圍內授權：（以下簡稱《獲授權人》），
持有編號之
性居民身份證，現居住於
就被繼承。於年

在澳門特別行政區死亡者，可以為授權人於強制財產清冊程序作出下列行為：

1.代表簽署人接收首次傳換及任何之必要通知，於有關程序中出席利害關係人會議，並於該會議中同意分割財產、財產的分配及份額之組成，其相關的價值，作出相關登記行為，以及申請及同意有關會議之延期，進行有關之財產分割，收取折價，支付或接受份額，出價競投，進行財產評估，並向任何實體聲明異議及司法上此作出認為有利於維護簽署人利益的決議；

2.同時亦授予授權人所必須的特別權力以便確實履行本文書的權力，尤其是向任何公共或私人實體作出任何聲明或實施任何必須的行為，亦可以代表簽署人作出任何行為，以便強制財產清冊程序之進行；

3.代表簽署人進行認諾、和解、捨棄請求、撤回訴訟之權力；
4.本文書之授權包括複授權之權力。

授權人：

I was personally present
when the document was signed

日期：2024

JOSEPH JOHN FAUST
Barrister, Solicitor and Notary Public
Tel: 416-409-2071
Add: 87 Legends Way, Markham, ON. L3R 5Z9
Oct. 08. 2024

Power of Attorney

I, [REDACTED] holding passport number [REDACTED] and my spouse [REDACTED] female, were married under the community property system and now reside in Canada. I hereby, through this document, lawfully authorize within the permitted scope the following person with the powers described below:

I appoint [REDACTED] permanent resident [REDACTED] to act on my behalf during the compulsory probate period away or [REDACTED] specifically [REDACTED]:

1. Represent me to receive the initial communications and any necessary notifications, attend meetings regarding the legal procedures for inheritance, and to speak, sign, and execute documents as needed in those meetings. This includes giving consent to the division of assets and distribution of estate funds and values, performing acts related to the registration of estate matters, requesting delays of meetings, negotiating asset distribution, and conducting evaluations and settlements as necessary. The representative has the authority to submit or undertake any legal actions related to appeals, disputes, or claims deemed beneficial to my interests as a signatory.
2. This power of attorney also grants the representative special authority to act in my name and on my behalf in any necessary public or private capacity to conduct or implement any action or matter related to the probate. The representative may perform any actions that are required to complete the compulsory probate procedures.
3. The representative is authorized to negotiate, settle, or withdraw claims and lawsuits on my behalf.
4. The authorization granted by this document includes the power of sub-authorization.

Date: 2024

Translated by:

Stephen [REDACTED]

Signature: [REDACTED]

ATIO Certified Translator No.: [REDACTED]

